
PROTOKOLL
vid sammanträde i Djurgårdens IF:s stadgekommitté 
på Stadion fredagen den 25/4 1975.
Närvarande: Barrling, Åke 

Hedvall, Bo 
Liliequist, Karl 
Örnmarker, Ulf

§ 1. Antecknades att ishockeystyrelsen vid förfall för dess med
lem Nils Munck af Rosenschöld förklarat sig ej ha några in
vändningar att göra mot det föreliggande stadgeförslaget.

§ 2. Beslöts att ha nästa sammanträde i stadgekommittén den 13/5 
kl. 17 på Stadion och därvid utarbeta ett definitivt förslag 
att föreläggas Förtroenderådsmötet den 26/5 kl. 19.00 på 
Stadion. Utan direkt kallelse skall Hedvall därvid närvara.

§ 3. Beslöts att som utgångsmaterial vid dagens bearbetning ha 
det av Örnmarker utskrivna förslaget och att som en målsätt
ning banta förslaget till av senaste Förtroenderåsmötet före
slagna proportioner. I princip uttalade sig dagens samman
träde att dela upp förslaget i en egentlig stadge-del och en 
mera som ordningsföreskrifter gällande del.

§ 4. Härefter genomgicks och diskuterades varje paragraf i före
liggande förslag, gjordes ändringar och andra omformuleringar, 
vilka omsider kunde givas sådan ”klädnad”, att sammanträdet 
enades om att låta det därmed omarbetade förslaget gå vidare 
till nästa process för finbearbetning. Till sammanträdet 
den 13/5 skall Örnmarker presentera en utskrift på basis av 
dagens detalj beslut, och vid samma sammanträde skall be
arbetning av ordningsföreskrifterna ske att sedan såsom PM 
för föreningens olika styrelser och medlemmar ge riktlinjer 
för det interna arbetet.

§ 5. Diskuterades hur spridandet av det omsider av stadgekommitterade, 
och Förtroenderåd godkända förslaget skulle ske till för
eningens samtliga medlemmar. Sedan förslaget utsänts på 
remiss till samtliga sektionsstyrelser i god tid före mötet 
den 26/5 i Förtroenderådet, skall föreningsmedlemmarna i övrigt 
via meddelanden i press underrättas om sina möjligheter att 
ta del av stadgeförslaget genom att detsamma finnes utlagt 
på kansliet någon månad före årsmötet i november.

§ 6. Efter över 5 timmars arbete beslöt sammanträdet förklara sig 
nöjt med den första halvleken i stadgeproceduren och åtskildes 
med konstaterandet att en rejäl bantning (c:a 35 procent) 
av ursprungsförslaget kunnat genomföras.

Justeras: Vid protokollet:

(Åke Barrling) (Bo Hedvall) (Karl Liliequist)

(Ulf Örnmarker) 


